
Protokół z posiedzenia Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej

oraz Porządku Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej

Rady Gminy w Przewozie

w dniu 29 sierpnia 2018 r.

Przewodnicząca  rozpoczęła  posiedzenie  Komisji  o  godzinie  10.01.  Nieobecny  na 

posiedzeniu był radny Ryszard Femlak. 

Pkt 1. Omówienie projektów uchwał.

Projekt uchwały w sprawie zmiana uchwały Nr XXV/194/2017 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie stawek dotacji przedmiotowych omówiła z uzasadnieniem pani 

Skarbnik. Wskazała zmiany jakich dokonano w związku z zapotrzebowaniem na środki finansowe 

dla Zakładu Gospodarki Komunalnej. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

Projekt  w  sprawie  zmian  w  budżecie  gminy  omówiła  z  uzasadnieniem  pani  Skarbnik. 

Wyjaśniła,  że  uchwała  jest  konsekwencją  zmiany  dotacji  dla  ZGK.  Planowana  jest  również 

przebudowa  dróg  gminnych  w miejscowości  Lipna  i  Bucze.  Zmiany dokonywane  są  także  ze 

względu na planowaną emisję obligacji komunalnych. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

Projekt  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  gminy  przedstawiła  pani 

Skarbnik. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

Radny  Polus  zapytał  jak  wygląda  sprawa  z  budową  boiska  wielofunkcyjnego.  Wójt 

wyjaśnił, że nie ma naborów na dofinansowanie, a że jest to kosztowna inwestycja to z budżetu 

gminnego nie ma szans na jej zrealizowanie. 

Projekt w sprawie emisji obligacji omówiła z uzasadnieniem pani Skarbnik. Wyjaśniła, że 

emisja będzie podzielona na transze. Nie będzie emisji od razu na całość. Pierwsza transza zostanie 

przeznaczona na inwestycje związane z remontami dróg w miejscowości Bucze i Lipna. Ponadto 

planuje się, m.in. budowę oczyszczalni ścieków w Potoku, zakup wozu asenizacyjnego.

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży, jak i w miejscu sprzedaży, 

zasad  usytuowania  miejsc  oraz  ograniczeń  czasowych  sprzedaży  i  podawania  napojów 

alkoholowych  dla  terenu   Gminy Przewóz  omówił  z  uzasadnieniem Wójt.  Wyjaśnił,  że  zmian 

dokonuje się zgodnie z zapisami nowej ustawy. Projekt był również konsultowany na zebraniach 



wiejskich we wszystkich sołectwach gminy. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

 Odnośnie  projektu  Regulaminu dostarczania  wody i  odprowadzania  ścieków na  terenie 

Gminy Przewóz Wójt wyjaśnił, że należy powtórzyć procedurę bo trzeba najpierw uzyskać opinię 

PGW WP.

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

Pkt 2. Sprawy różne.

Radna Maszkowska zgłosiła, że w Piotrowie za posesją nr 5 gruntowa droga gminna została 

przegrodzona pastuchem. 

Radna Pankowska poprosiła o zabranie pojemnika na odpady bio z miejscowości Lipna. 

Ponieważ mieszkańcy nie przestrzegają zasad segregacji i nie spełnia on swojego przeznaczenia. 

Przewodnicząca zakończyła posiedzenie o godzinie 11.10.

Protokołowała Magdalena Mikitiuk


